
1 

 

Zápis č. 2/2022 
  ze zasedání Zastupitelstva obce Tehovec  

konaného dne 14.3.2022 

 
Přítomni:  Starostka – E. Poliačiková Šmoldasová 
  Místostarosta – M. Lískovec 
  Zastupitelé – A. Kalista, J. Šťastný, L. Hnutová, A. Hořický, V. Halla           
Omluveni:  xxx 
Hosté: občané dle prezenční listiny 
 
I. Zahájení 
Zasedání zastupitelstva obce zahájila starostka obce v 18,30 hodin. Konstatovala, že 
se zastupitelé sešli v usnášeníschopném počtu, určila ověřovatele a zapisovatele 
zápisu. 
Ověřovatel  :  A. Kalista, J. Šťastný 
Zapisovatel :  L. Hnutová 
Starostka seznámila přítomné s návrhem programu zasedání:  

1. Rozpočtové opatření 
2. Oprava ul. Za Hospodou 
3. Přijetí dotace Středočeského kraje Fond obnovy venkova 
4. Návrh na úpravy nájemních smluv nebytových prostor a movitého majetku 

s SDH Tehovec 
5. Rekonstrukce technologie zásobování pitnou vodou  
6. Ceny elektrické energie – obecní odběry a informace pro občany k 

dodavatelům poslední instance 
7. Kontrola napojení na splaškovou kanalizaci 
8. Záměr směny pozemků 
9. Sponzorský dar psychologické pomoci Modré dveře  
10. Chodník U Mototechny – přesoutěžení 
11. Objednávka na služby FCC – svoz odpadů 
12. Školství – info z LOŠBATES, zápisy do 1. třídy ZŠ Stříbrná Skalice 
13. Provoz sběrného místa obce Tehovec v areálu ZEA 
14. Informace k organizaci uprchlické vlny z Ukrajiny 
15. Odpady – známky na BIO popelnice, distribuce nádob na papír a plast k RD, 

akce Ukliďme Česko 
16. Různé  

a. Žádost o prodej části ulice Moravská 
b. Smlouvy s IDSK 
c. Údržba obce 
d. Elektronizace veřejné správy 
e. Tepelné čerpadlo v budově MFD 
f. Odečty stavu vodoměrů 
g. Označení názvů ulic v obci 

Nikdo jiný bod nepřidal. 
Schválení programu zasedání: Pro  7  Proti 0 Zdrželi se 0 
Navržený program byl schválen. 
 

* *  *          *          * 
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I. ROZPOČTOVÉ OPATŘENÍ 
 
Předkládá: S. Nečasová a Starostka 
Starostka se ptá, zda z někdo přítomných zastupitelů má připomínky k návrhu 
rozpočtového opatření 2/2022. Jedná se o přesuny položek ve výdajích. Snížila se 
částka za spolufinancování za MHD. A bylo rozděleno na jiné výdaje. Viz příloha č.1. 
Dotazy nikdo neměl. 
 
Návrh usnesení č. 2022/2/1 
Zastupitelé obce Tehovec schvalují rozpočtové opatření č. 2/2022, kde shodně na 
straně příjmů a výdajů je celková částka 0,- Kč. 
Výsledek hlasování: Pro    7 Proti 0 Zdrželi se   0 
Usnesení č. 2022/1/1 bylo schváleno.  

 

II. OPRAVA ULICE ZA HOSPODOU  
 
Předkládá: Starostka 
Oprava ulice Za Hospodou bude probíhat v druhé polovině března. Majitele 
nemovitostí ulice tato úprava neomezí v dopravě do svých nemovitostí, proto 
neplánujeme žádnou uzavírku. Zhotovitel přislíbil, že vždy průjezd uvolní. 
Starostka se ptá všech přítomných, zda má někdo dotaz. Nikdo se nepřihlásil. 
 
III. PŘIJETÍ DOTACE STŘEDOČESKÉHO KRAJE Z FONDU OBNOVY VENKOVA 
 
Předkládá: Starostka 
Na minulém veřejném zasedání nemělo zastupitelstvo potřebné podklady z Kraje, 
jelikož měli odsunuto veřejné zasedání o 2 týdny. Dne 23.2.2022 jsme obdrželi 
oficiální Oznámení o Rozhodnutí o poskytnutí dotace na propojení horní a dolní části 
obce dešťovou kanalizací. 
Starostka se ptá všech přítomných, zda má někdo dotaz. Nikdo se nepřihlásil. 
 
Návrh usnesení č. 2022/2/2 
Zastupitelé obce Tehovec schvalují přijetí dotace z rozpočtu Středočeského kraje 
ze Středočeského fondu obnovy venkova pod číslem FRV/VEI/045717/2021 ve výši 
637.000,- Kč a souhlasí s podpisem veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí dotace 
podle Programu 2021-2024 pro poskytování dotací na rozvoj obcí do 2000 obyvatel. 
 
Výsledek hlasování: Pro    7  Proti 0 Zdrželi se   0 
Usnesení č. 2022/2/2 bylo schváleno.  

 
IV. NÁVRH NA ÚPRAVY NÁJEMNÍCH SMLUV NEBYTOVÝCH PROSTOR A 
MOVITÉHO MAJETKU S SDH TEHOVEC 
 
Předkládá: Starostka 
Při kontrole aktivních smluv došlo ke zjištění, že smlouvy podepsané s SDH Tehovec 
jsou jednostranně výhodné. Proto byly připraveny podklady pro nové smlouvy, které 
byly zastupitelům předloženy a zaslány emailem na SDH. Například na dobu 
neurčitou bez možnosti výpovědi. Nový občanský zákoník toto nedovoluje. 
Starostka se ptá všech přítomných, zda má někdo dotaz. Nikdo se nepřihlásil. 
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Návrh usnesení č. 2022/2/3 
Zastupitelé obce Tehovec schvalují předložený návrh smluv na nebytové prostory a 
movitý majetek, s tím že se SDH Tehovec vyjádří do 15.4.2022. 
Výsledek hlasování: Pro     7 Proti 0 Zdrželi se   0 
Usnesení č. 2022/2/3 bylo schváleno.  

Dále starostka navrhla, že by se místo nájemní smlouvy mohlo pro SDH Tehovec 
zřídit věcné břemeno užívání. Historicky se jednalo o dům hasičů, následně převzala 
do správy obec, která obhospodařuje a financuje veškeré náklady. 
Starostka se ptá, zda chce ještě někdo doplnit. Nikdo se nepřihlásil. 
 
Návrh usnesení č. 2022/2/4 
Zastupitelé obce Tehovec souhlasí, že v případě nemovitých prostor by mělo být 
řešeno spíše formou věcného břemene užívání než smlouvou o nájmu. A pověřuje 
starostku přípravou podkladů a komunikací s SDH Tehovec. 
Výsledek hlasování: Pro   6   Proti 0 Zdrželi se   1 
Usnesení č. 2022/2/4 bylo schváleno.  

 
V. REKONSTRUKCE TECHNOLOGIE ZÁSOBOVÁNÍ PITNOU VODOU 
 
Předkládá: Starostka 
Dne 25.2.2022 jsme převzali projektovou dokumentaci na rekonstrukci technologie 
zásobování pitnou vodou, jedná se o novou elektroinstalaci a také technologické 
zařízení. Dle rozpočtu je zakázka naceněna na 2,5M CZK. Není možné tuto výměnu 
technologie financovat z dotací, jelikož se nejedná o navýšení kapacity odběru pitné 
vody. Na příštím veřejném zasedání bude podána informace, jak budeme 
postupovat. V současné chvíli probíhají jednání s provozovatelem vodovodu o 
nejnutnějších úpravách. 
 
Starostka se ptá všech přítomných, zda má někdo dotaz. Nikdo se nepřihlásil. 
 
 
VI. CENY ELEKTRICKÉ ENERGIE – OBECNÍ ODBĚRY A INFORMACE K DPI 
 
Předkládá: J. Šťastný, V. Zemanová 
 
Obecní odběry elektrické energie 
Obec byla oslovená organizací SMS ČR (sdružení místních samospráv), které je 
členem, zda chce společné soutěžení el. energií. Obec se těchto soutěží nezúčastní, 
jelikož máme zasmluvněno do roku 2024. 
 
Dodavatelé poslední instance 
Vzhledem k bezprecedentnímu nárůstu cen energií na velkoobchodních trzích a 
ztrátě schopnosti dostát svých závazků některých dodavatelů energií došlo 
k převodu jejich zákazníků na dodavatele poslední instance – tzv. DPI. Jednalo se 
však o krok dočasný k nápravě situace a k umožnění uzavřít smlouvu s jiným 
dodavatelem. Domácnostem, které doposud neuzavřely smlouvu s novým 
dodavatelem, hrozí v polovině dubna odpojení od dodávky elektřiny.  
Pracovníci Úřadu práce ČR by dle naší informace měli ohrožené domácnosti 
kontaktovat, ale vzhledem k nečekané a rozsáhlé agendě pomoci uprchlíkům není 
jisté, zda budou schopni včas všechny rizikové domácnosti kontaktovat. Pokud se 
vás tato situace přímo týká, ohlaste se nám na úřadě, rádi vám s tím pomůžeme. 
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Dále naléhavě žádáme o bdělost všechny občany, aby nás informovali o svých 
sousedech, kde se domnívají, že by mohlo k nepříznivé situaci dojít.  
Velmi děkujeme za spolupráci. 
 
Starostka se ptá všech přítomných, zda má někdo dotaz. Nikdo se nepřihlásil. 
 
VII. KONTROLA SPLAŠKOVÉ KANALIZACE 
 
Předkládá: Místostarosta 
V letošním roce dojde ke kontrolám napojení splaškové kanalizace a tím i ke kontrole 
nepovoleného vypouštění dešťových vod od rodinných domů do splaškové 
kanalizace. V případě, že jste si vědomi, že na něco takového můžeme při kontrole 
narazit, doporučujeme, co nejdříve situaci řešit. Nelegální napojení dešťových svodů 
do splaškové kanalizace budou následně řešeny s Policií ČR. 
 
Starostka se ptá všech přítomných, zda má někdo dotaz.  
Jak poznám, že je dům špatně napojený, když jsme ho koupili již postavený? 
Místostarosta: Doporučujeme v případě deště zvednout poklop od kanalizační 
šachty. Pokud proudí voda, je dům chybně napojen. 
 
VIII. ZÁMĚR SMĚNY POZEMKŮ 
 
Předkládá: Starostka 
Na veřejném zasedání 20.12.2021 byl schválen záměr směny pozemků. Po 
potvrzení geometrického plánu katastrálním úřadem, bohužel došlo k 
chybnému zaokrouhlení o 1m2. Po poradě s právničkou je nutné znovu záměr 
vyvěsit, jinak by podepsaná smlouva nebyla platná. 
 
Starostka se ptá všech přítomných, zda má někdo dotaz. Nikdo se nepřihlásil. 
 
Návrh usnesení č. 2022/2/5 
Zastupitelé obce Tehovec schvalují revokaci usnesení 2021/7/7 a 2021/7/8 ze dne 
20.12.2021 z důvodu opravy v geometrickém plánu o zaokrouhlení 1m2. 
Výsledek hlasování: Pro    7 Proti 0 Zdrželi se   0 
Usnesení č. 2022/2/5 bylo schváleno.  

 
Návrh usnesení č. 2022/2/6 
Zastupitelé obce Tehovec schvalují záměr směnit pozemky za účelem nabytí 
pozemků kolem silnice III/11314 mezi obcí Tehovec a Mukařov pro zvýšení 
bezpečnosti v dopravě za obecní pozemek p.č. 995/1, část pozemku p.č. 995/2 a 
část pozemku p.č. 674/1. Celková výměra směny činí 1481m2.  
Výsledek hlasování: Pro    7 Proti 0 Zdrželi se   0 
Usnesení č. 2022/2/6 bylo schváleno.  

 
Návrh usnesení č. 2022/2/7 
Zastupitelé obce Tehovec schvalují záměr prodat 559m2 orné půdy z p.č. 995/2 za 
cenu v místě obvyklou. 
Výsledek hlasování: Pro    7 Proti 0 Zdrželi se   0 
Usnesení č. 2022/2/7 bylo schváleno.  

Oba záměry budou vyvěšeny 15.3.2022. 
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IX. SPONZORSKÝ DAR ORGANIZACI MODRÉ DVEŘE 
 
Předkládá: Starostka  
Obec byla požádána o sponzorský dar pro organizaci Modré dveře, která se zabývá 
psychologickou pomocí. Vzhledem k tomu, že tam vyhledávají pomoc i občané naší 
obce, byla darovací smlouva projednána zastupitelstvem. 
 
Návrh usnesení č. 2022/2/8 
Zastupitelstvo obce Tehovec souhlasí s podpisem darovací smlouvy pro organizaci 
Modré dveře, ve výši 5.000,- Kč. 
Výsledek hlasování: Pro     7 Proti 0 Zdrželi se   0 
Usnesení č. 2022/2/8 bylo schváleno.  
 
 
X. CHODNÍK U MOTOTECHNY - PŘESOUTĚŽENÍ 
 
Předkládá: Starostka 
Dne 15.2.2022 došlo k otevírání obálek ze soutěže na veřejnou zakázku Chodník U 
Mototechny. Bohužel byla zakázka vysoutěžena za cenu o 30% vyšší než bylo 
plánováno v rozpočtu. Proto starostka soutěž zrušila a vyhlásila soutěž novou. Další 
otevírání obálek proběhne 22.3.2022. 
Starostka se ptá všech přítomných, zda má někdo dotaz. Nikdo se nepřihlásil. 
 
Návrh usnesení č. 2022/2/9 
Zastupitelstvo obce Tehovec souhlasí se zrušením výběrového řízení na Chodník U 
Mototechny a dále souhlasí s vyhlášením nového výběrového řízení. 
Výsledek hlasování: Pro    7  Proti 0 Zdrželi se   0 
Usnesení č. 2022/2/9 bylo schváleno.  
 
XI. OBJEDNÁVKA S FCC – SVOZ ODPADŮ 
 
Předkládá: Starostka 
Starostka informuje, že žádala od prosince společnost FCC o novou objednávku na 
služby. Zastupitelům byla předložena objednávka na služby svozu odpadů 
společnosti FCC ze dne 2.3.2022.  
Starostka se ptá všech přítomných, zda má někdo dotaz. Nikdo se nepřihlásil. 
 
Návrh usnesení č. 2022/2/10 
Zastupitelstvo obce Tehovec souhlasí s podpisem objednávky č. 20/2022 na služby 
v oblasti nakládání s odpady se společností FCC Česká republika, s.r.o. IČO: 
45809712 na období 1.2.2022-31.1.2023. 
Výsledek hlasování: Pro     7 Proti 0 Zdrželi se   0 
Usnesení č. 2022/2/10 bylo schváleno.  
 
XII. ŠKOLSTVÍ – INFO S LOŠBATES, ZÁPISY DO 1. TŘÍDY ZŠ STŘÍBRNÁ 
SKALICE 
 
Předkládá: Starostka 
Předseda svazku LOŠBATES převzal od projektantů projektovou dokumentaci pro 
stavební povolení vč. zapracované FVE (fotovoltaika). O stavební povolení je již 
zažádáno. Od dubna se začne zpracovávat realizační dokumentace, která bude 
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podkladem pro veřejnou zakázku. Vyhlášení veřejné zakázky je plánováno na 
prosinec letošního roku. Dne 3.3.2022 proběhl již 36. kontrolní den k tomuto projektu, 
kde proběhla prezentace interiéru v aktuálním stavu. Projektový manažer nyní 
kontroluje, zda projekt splňuje požadavky zadavatele. 
 
Dne 1.3.2022 byly vyvěšeny informace o přijímání žáků do 1. třídy na webových 
stránkách ZŠ Stříbrná Skalice (www.zssklalice.cz). Zápis bude probíhat 6.4.2022 a 
13.4.2022.  
 
Vzhledem k nové uzavírce silnice II/335 ve Stříbrné Skalici od 7.3.2022, došlo 
k pochybení v řešení bezpečnosti při zřízení náhradních autobusových zastávek a 
proto od 14.3.2022 je nově zřízena linka X557, která bude řešit dopravu prvňáčků 
z Tehovce, Svojetic, Louňovic do ZŠ Stříbrná Skalice. Jízdní řád již rodiče obdrželi. 
 
Zastupitelé berou na vědomí. 
 
Starostka se ptá všech přítomných, zda má někdo dotaz. 
Co se stane, pokud bude nové zastupitelstvo a nebude školu chtít?  
Starostka: V tom případě je samo proti sobě a proti několika desítkám rodin, které se 
určitě budou ptát proč. Nová základní škola je svazková a tudíž hlasují 4 obce, každá 
jedním hlasem. Musely by nesouhlasit s výstavbou tři obce a o tomto hlasovat na 
sněmu delegátů Svazku LOŠBATES. 
Do projektu bylo již investováno přes 10milionů Kč a letos plánujeme investovat dle 
rozpočtu cca 13milionů Kč. Na účtu LOŠBATES máme momentálně uloženo cca 
24milionů Kč. 
 
 
XIII. PROVOZ SBĚRNÉHO MÍSTA V AREÁLU ZEA 
 
Předkládá: Starostka 
Na webu obce Tehovec, byly zveřejněny termíny otevření sběrného místa.  
Sobota 19.3.2022 – 9,00-11,00hod. 
Čtvrtek 31.3.2022 – 16,00 -18,00 hod 
 
Od dubna již každou sobotu 9,00 -11,00 hod a každý čtvrtek 16,00 – 18,00 hod. 
 
XIV. INFORMACE K ORGANIZACI UPRCHLICKÉ VLNY Z UKRAJINY 
 
Předkládá: V. Zemanová 
V souvislosti s válečným konfliktem na Ukrajině zveřejňujeme pravidelně na úřední 
desce obce letáky a opatření, které zvyšují informovanost ohledně možnosti pomáhat 
i faktických kroků a rad, jak postupovat. Máte-li ve svém okolí někoho potřebného, 
letáky vám pro něj můžeme vytisknout v ukrajinštině, případně i konzultovat možnosti 
konkrétní pomoci. Mnoho informací zveřejňuje na svých stránkách i Středočeský kraj 
(https://www.kr-stredocesky.cz/).  Druhotná pomoc pro občany je například umožnit 
se setkávat s krajany, aby sdíleli své zkušenosti. Tuto možnost poskytuje pro širší 
okolí včetně Tehovce obec Zvánovice každý čtvrtek od 13:00 do 18:00 hodin 
v obecním sále ve Zvánovicích. Děkujeme všem, kdo pomáháte, zároveň však 
žádáme, abyste zvážili své možnosti a nezapomínali plnit závazky každodenního 
života. Dopady války a přílivu uprchlíků budou mít v našich životech účinky v delším 
časovém horizontu. 
 

https://www.kr-stredocesky.cz/
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XV. ODPADY 
 
Předkládá: L. Machovská, V. Zemanová 
Známky na BIO nádoby začneme roznášet do schránek v druhé polovině března a to 
do 31.3.2022. Pokud nemáte poštovní schránku, bude známka uložena na obecním 
úřadě a je zapotřebí si ji osobně vyzvednout. První svoz BIO odpadu bude v pátek 
8.4.2022 a následně dle svozového kalendáře každý sudý pátek, a to až do konce 
listopadu. 
Sběr nebezpečného odpadu plánujeme v druhé polovině dubna – termín upřesníme 
v Aktualitách na webu. 
Upozorňujeme občany, kteří nemají nádoby na plast a papír, že je zapotřebí se 
obrátit na Lucii Machovskou, machovska@tehovec.cz, tel.:777530109. 
 
Obec Tehovec se zapojuje do celorepublikové výzvy Ukliďme Česko dne 2. 4. 2022. 
Sraz je naplánován v 10:00 na návsi u hasičárny, zde si budete moci vyzvednout 
rukavice a pytle. Náš úklid bude spočívat ve sbírání odpadků na vytipovaných 
místech – zejména ve strouhách u silnic a v přilehlém lese.  Posbírané pytle poté 
zanecháte na sběrných bodech, které potom svezeme na sběrné místo. Po návratu 
bude pro brigádníky v restauraci připraven guláš a nápoj. Dotazy k úklidu směřujte 
na Vendulu Zemanovou. V den konání akce se obracejte ohledně koordinace úklidu 
pouze na místostarostu Martina Lískovce, tel. č.  602 619 505. 
 
 
XVI. RŮZNÉ 
 
a. Žádost o prodej ulice Moravská 
Předkládá: Starostka 
Obec Tehovec byla požádána o prodej části ulice Moravská do soukromého 
vlastnictví. 
Návrh usnesení č. 2022/2/11 
Zastupitelstvo obce Tehovec nesouhlasí s jakýmkoliv odprodejem místních 
komunikací ve vlastnictví obce do soukromého vlastnictví. 
Výsledek hlasování: Pro     7 Proti 0 Zdrželi se   0 
Usnesení č. 2022/2/11 bylo schváleno.  
. 
b. Smlouva s IDSK 
Předkládá: Starostka  
Zastupitelům byla předložena Smlouva o zajišťování a financování dopravní 
obslužnosti, která byla schválena Radou Středočeského kraje dne 20.1.2022 pro rok 
2022. Dle nového modelu výpočtu klesl finanční podíl obce Tehovec na rok 2022 o 
více než polovinu. 
 
Návrh usnesení č. 2022/2/12 
Zastupitelstvo obce Tehovec souhlasí s podpisem Smlouvy o zajišťování a 
financování dopravní obslužnosti pro rok 2022, kde celková záloha na všechny 
autobusové linky činí 82.544,- Kč. 
Výsledek hlasování: Pro     7 Proti 0 Zdrželi se   0 
Usnesení č. 2022/2/12 bylo schváleno.  
 
c. Údržba obce 

mailto:machovska@tehovec.cz
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Předkládá: Starostka 
Od 9.3.2022 máme nového brigádníka na obecní práce. Jedná se o pana Františka 
Veselého, který by měl nahradit od 1.5.2022 pana Václava Hroudu. 
 
d. Elektronizace veřejné správy 
Předkládá: V. Zemanová 
V posledních měsících vstoupily nebo brzy budou vstupovat v účinnost některé 
zákony související s elektronizací veřejné správy. Jedním z těchto zákonů je Zákon 
č. 12/2020 Sb., o právu na digitální služby, ze kterého mj. vyplývá  

 zjednodušeně řečeno povinnost úřadů komunikovat s občany elektronicky,  

 právo na nahrazení úředně ověřeného podpisu nebo uznávaného el. podpisu,  

 na zápis kontaktního údaje, 

 na elektronickou identifikaci a autentizaci atd. 

Našeho úřadu se nově týká povinnost přejít na elektronický systém spisové služby. 
Na konci minulého roku jsme zakoupili elektronický systém spisové služby od 
společnosti Gordic. V současnosti se školíme a připravujeme agendu na plynulý 
přechod do tohoto systému. S přechodem na elektronickou spisovou službu bude 
potřeba elektronické podání opatřit elektronickým podpisem nebo zaslat datovou 
schránkou, abychom jej mohli přijmout. Zřejmě k tomu bude zřízena i speciální 
emailová e-podatelna. O všem vás budeme včas informovat a pokusíme se společně 
hledat cesty, jak si oboustranně s novými předpisy nekomplikovat situaci. 
Ještě k výše zmíněným novinkám by vás z pohledu občana mohlo zajímat, co je to 
elektronická identita a jak ji využít.  Elektronická identita vám umožní takzvané 
ztotožnění vaší osoby přes mobil či počítač pomocí klíče k mobilnímu bankovnictví. 
Klíč k elektronickému bankovnictví je dnes již běžně používaný prvek téměř každého 
z nás a většina bank toto propojení umožnuje. Samozřejmě to platí za předpokladu, 
že nemáte datovou schránku, tam potom propojení skrz datovou schránku a zaslání 
informací funguje jinak.  Díky dálkovému ztotožnění prostřednictvím banky se 
můžete snadno připojit do tzv. Portálu občana 
(https://obcan.portal.gov.cz/prihlaseni)  a v něm zjistit různé údaje, aniž byste museli 
na úřad. Např. jsou zde k nahlédnutí všechny vaše platné doklady a pokud sdělíte 
systému kontaktní údaje, upozorní vás na blížící se konec platnosti dokladů. 
Prostřednictvím těchto „elektronických“ dokladů si vás mohou prověřit vzdáleně i 
některé instituce, ovšem pokud jim k tomu dáte souhlas.  Dále si na portálu občana 
můžete např. zjistit stav bodového hodnocení v registru řidičů. Údajů o nás je tam 
skutečně mnoho, možná více než si umíme představit. 
Většina z vás ví a využívá v naší obci služby Czechpoint včetně ověřování podpisů a 
listin. Zřizujeme i datové schránky, vyřizujeme žádosti o poskytnutí referenčních 
údajů z registru obyvatel jiné osobě – používáno např. k dotaci, zasíláme ověřené 
podpisy elektronicky do určené datové schránky prostřednictvím autorizované 
konverze apod.  Od druhého pololetí letošního roku bychom měli také provádět nově 
ověření elektronických podpisů, prozatím však k tomu není vydaná metodika 
ministerstva vnitra. 
 
e. Tepelné čerpadlo v budově MFD 
Předkládá: Místostarosta 
V současné chvíli bylo poptáno předělání systému využití tepelného čerpadla 
v budově MFD. V plánu je rozvést topení i do sálu, abychom nevyužívali elektrické 
přímotopy a teplota v sále temperovala celou zimu. Dále došlo k vadě na plášti 
čerpadla, což způsobuje, že v budově teče černá voda. Oprava tohoto byla také 
poptána. 

https://obcan.portal.gov.cz/prihlaseni
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f. Odečty stavu vodoměrů 
Předkládá: A. Nováková 
V dubnu zahajujeme odečty vodoměrů panem Smítkou, který odečty prováděl již 
v minulém roce.  
 
g. Označení názvů ulic v obci 
Předkládá: A. Nováková 
Byly objednány smaltované názvy ulic pro doznačení v obci. Náklady na označení 
ulic a jeho údržbu nese obec. Vlastníci nemovitostí jsou ze zákona povinni 
bezplatně strpět umístění označení na své nemovitosti a nesmějí označení 
zakrýt ani v blízkosti tabulky umisťovat jiné nápisy (§ 30 zákona o obcích). 
Podle vyhlášky č. 326/2000 Sb. se tabulka s názvem ulice v obci umísťuje vždy na 
začátku a na konci každé ulice a před a za křižovatkou s jinou ulicí. 
 
 
Příloha:   
  Návrh rozpočtového opatření č. 2/2022 
   
Diskuse: 
 
Starostka poděkovala panu Zárubovi, který vyrobil nový dřevěný příbytek pro vodní 
ptactvo na rybník na návsi. 
 
Veřejné zasedání bylo ukončeno v 19:35 hodin. 
  
Vytištěno dne:   
 
Podepsáno dne:  
              
Zapisovatel:   Ludmila Hnutová       ………………………………………………….. 

 

Ověřovatelé:  Aleš Kalista          ………………………………………………..... 

                        

                      Jiří Šťastný      ..…………………………………………..…….. 

                                                                                            
……………………………………….………….   

                      Eva Poliačiková Šmoldasová 

                                                                                       starostka obce 
 


